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dat ze graag naar de beurs zouden 
willen, maar wat ze tegenhoudt is 
mij niet duidelijk. Het feit dat wij 
met Inverko de stap hebben we-
ten te zetten, heeft te maken met 
ondernemerschap. Ik ben een on-
dernemer pur sang. Ik ga niet drie 
of vier jaar nadenken voor ik een 
besluit neem. Ik heb een duidelijke 
visie op het gebied van de verwer-
king van afval. Daar ben ik heel 
sterk in en dat heeft ertoe bijgedra-
gen dat wij heel snel naar de beurs 
konden.”

11 Is uw besluit om 
de groei te ver-
snellen op de-
zelfde manier 

tot stand gekomen?
“Je denkt na over je bedrijf en ont-
wikkelt een visie voor twee of vijf 
jaar. Als je daarmee bezig bent, 
zie je gewoon dat deze branche in 
beweging is. Dat betekent dat je 
voorop moet lopen, anders word je 
ingehaald.  Het is natuurlijk niet zo 
dat je dit in januari 2013 achter je 
bureau bedenkt, dat is een proces 
van jaren.”

12 Gaan onderne-
merschap en 
leiding geven 
aan een beurs-

genoteerd bedrijf samen?
“De beurs brengt inderdaad een 
andere dimensie, maar ik geniet 
er enorm van. Mijn leercurve gaat 
recht omhoog. Je hebt als beurs-

fonds meer met procedures te ma-
ken. Ik heb natuurlijk heel veel ge-
informeerde mensen om mij heen 
die al wat langer meelopen.”

13 Welke procedu-
res bedoelt u?
“Je bent een 
fonds in wording 

en dan moet je voorzichtig opere-
ren. Ik ben altijd gewend geweest 
om overal vrij over te praten. Dat 
kan nu niet meer. Daarnaast heb 
je te maken met veel documenten. 
Als je serieus in geprek gaat over 
een overname moet je zorgen dat 
je de andere partij de insidersrege-
ling laat tekenen en dat je die retour 
krijgt voor je de volgende stap zet. 
Het is wel even wennen. Ik zie mezelf 
nu als een ondernemer-bestuurder.”

14 Hoe houdt u 
controle op de 
dagelijkse gang 
van zaken?

“We hebben onze administratie op 
orde. Op de achtste van elke maand 
zijn alle cijfers bijgewerkt. Zo heb-
ben we heel goed inzicht in de ont-
wikkelingen in de voorbije maand. 
We volgen ook de productie heel 
scherp. We kunnen elke dag precies 
zien hoe ons rendement geweest 
is. Als het een keer afwijkt, kunnen 
we kijken waar het aan ligt en waar 
we moeten bijsturen. Als er een de-
fect is aan een machine dan is dat 
snel in kaart zodat we niet voor ver-
rassingen komen te staan.”

meer over Inverko: 
veb.net/Inverko

Inverko is in 1997 opgericht 
door Alssema. Het bedrijf heeft 
inclusief de recente overname 
van Duitse branchegenoot 
Synaplast ongeveer zeventig 
medewerkers. Inverko verwerkt 
kunststofafval tot grondstofen 
die opnieuw gebruikt kunnen 
worden. Het maakt van het 
verwerkte kunststof zelf ook 
weer eindproducten. Alssema 
rekent grote afvalbedrijven als 
Van Gansewinkel en Sita tot zijn 

klanten. 
Voor 2013 
wordt een 
omzet van 
14 miljoen 
euro en een 
bedrijfsresultaat 
van 725.000 euro 
verwacht.

BEDrIjfSprOfIEl

e ECB heeft deze maand het belangrijkste rentetarief gehand-
haafd op het lage niveau van 0,25 procent en is van plan om 
de rentes lange tijd laag te houden en indien nodig nog verder 
te verlagen. ECB-voorzitter Draghi gaf aan dat alle beschikbare 

beleidsinstrumenten zijn besproken. Door de lage infatie (0,7 
procent) in de eurozone ligt defatie op de loer, een situatie die te allen tijde 
voorkomen dient te worden. De ECB maakt zich duidelijk meer en meer zorgen 
over de zwakke kredietverlening van banken aan het mkb en aan particulie-
ren. Voor de ECB is het ook nog niet duidelijk wat de sinds kort in gang gezette 
Asset Quality Review (stresstest) van de banken voor gevolg heeft op de kre-
dietverlening aan het MKB, de motor van de economie. Deze stresstest moet 
plaatsvinden voordat het nationaal bankentoezicht geruisloos over kan gaan 
naar ECB bankentoezicht, oftewel de door de politek gewenste bankenunie.
 
Kijkend vanaf de zijlijn naar de gerapporteerde bankcijfers lijkt het dat de 
banken de eerdere LTRO-leningen van de ECB fors aan het afossen zijn en 
aan balansverkorting doen om gunstiger uit de stresstest te komen. Bij een 
gelijkblijvend eigen vermogen in combinatie met balansverkorting komen 
de balansratio’s er optisch beter uit te zien en neemt de kans toe dat de 
bank met glans gaat slagen voor de stresstest. Ook identifceren en nemen 
de Europese banken nu al zo veel mogelijk hun verliezen op hun probleem-
activa zoals bijvoorbeeld zakelijk onroerend goed en rommelhypotheken. 
De conclusie lijkt dan ook gerechtvaardigd dat de stresstest tijdelijk een 
duidelijk negatief efect heeft op kredietverlening, waardoor noodzakelijke 
investeringen niet door kunnen gaan en het economisch herstel in de euro-
zone en de infatie verder beperkt blijft en zelfs defatie dreigt.
 
Zodra de ECB deze bovenstaande conclusie deelt zal zij vermoedelijk snel 
ingrijpen om de banken indirect te enthousiasmeren om meer leningen te 
verstrekken aan de reële economie. Dit kan onder meer door de deposi-
torente voor banken negatief te maken, waardoor de banken minder lol 
hebben van het stallen van excess cash bij de ECB. Het kan ook door een 
3e LTRO-faciliteit beschikbaar te stellen voor banken die kunnen aantonen 
dat de kredietverlening met een bepaald percentage is toegenomen. Voor-
alsnog ga ik ervan uit dat in de 2e jaarhelft van 2014 de economische groei 
en infatie harder zullen aantrekken als de ECB zijn laatste troeven heeft 
uitgespeeld en de banken klaar zijn met hun Miss ECB verkiezing. Dan zijn 
er namelijk weinig redenen meer om de bankbalans lui te laten zijn en niet 
te laten zweten.
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